
J 

Verzonden: 
vrijdag 

7 maart 2025 08:34 

Aan: 

cenbers.nl> 

Onderwerp: 

Re: AZC 

Hoi Renate, 

Doen we. 

(geanonimiseerd)

Als 
je 

ziet dat 
Vluchtelingen@hardenberg.nl 

in 
de mail 

staat 
kun 

je 
ervanuit 

gaan 
dat we het 

oppakken :) 

Met 
vriendelijke groet, 

Programmasecretaris Vluchtelingen 

Donderdagen vrij 

ED) 
ozon (geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

EO) a render. 
Genneente (geanonimiseerd)

Hardenberg 

® 

www.hardenberg.nl 
  

  
J 

algemeen 

14 
0523 

    

   

    

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Verzonden: 
vrijdag 

7 maart 
2025 09:31 

Aan: 

MEL 

© 
nardenberg.nl>; 

NE 
< 

@hardenberg.nl> 

Onderwerp: 

FW: 
AZC 

(geanonimiseerd)

Willen 
jullie 

onderstaande 
oppakken. 

Bedankt. 

Met 
vriendelijke groet, 

J 

Vakspecialist 

B 

Ondersteuning 
bestuur en directie 

ED 

oss 

bd 
Bl enerdenberg.nl G e e e Nn te 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

© 

www.hardenberg.nl 
  

Hardelnberg 

& 
algemeen 

14 
0523   

Van: 

HNE! 
<9 

n.com> 

Verzonden: 
donderdag 

6 
maart 

2025 
17:44 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



Aan: 

MO 

har 
denberg.nl> 

CC: 

Vluchtelingen <vluchtelingen@hardenberg.nl> 

Onderwerp: 

AZC 

(geanonimiseerd)

Geachte 

Burgemeester 

en Wethouders van de Gemeente 

Hardenberg 

Op 

6 
maart 

2025 

ontving 

ik 
uw 

brief over nieuw 
te 

kiezen locaties voor een 
AZC. 

In 

mijn geval gaat 

het om de 

mogelijke 

locatie 

Rheezerweg/Twenteweg. 

U 

nodigt mij 

en vele anderen uit voor een 

voorlichtingsavond op 

10 

maart. 

Ik ben helaas verhinderd. Wel wil ik 

zeggen 

dat ik het van 

weinig respect 
vind 

getuigen 

een 

uitnodiging op 

6 

maart voor een 

bijeenkomst op 

10 maart te 
ontvangen. 

Dat is allemaal wel heel 

erg 

kort 

dag. 

Ik wil daarom hier 

mijn standpunt weergeven: 

Ik ben 

pertinent tegen 

de komst van een AZC. Dat het 

huidige 

AZC 

gaat verdwijnen 

maakte 
me, 

toen 
ik het een 

dag 

of wat 

geleden las, 
erg 

enthousiast. Hoewel: eerst zien en dan 

geloven. 

Ik vind dat we als Gemeente 

Hardenberg 

in de 

afgelopen jaren 

meer en meer dan 

genoeg gedaan 

hebben. Met al die AZC's houden we een 

perfide systeem , 

dat 

begint 
met mensensmokkel, 

in stand. Dat is een slechte zaak en mist in onze 

samenleving 

elk 

draagvlak. 

De 

politiek 

heeft daar evenwel 

geen boodschap 

aan. Wat dat betreft 

(en 

ook wat andere 

onderwerpen aangaat) 

heb ik sowieso 

geen 

enkel 
vertrouwen 

in 

(lokale) 

bestuurders of in de 

politiek 

in het 

algemeen. 

Vermoedelijk 

zal de locatie 

Rheezerweg/Twenteweg, 

als het 

doorgaat, 

kleiner 

zijn 

dan die aan de 

Jachthuisweg. 

Maar dat 

garandeert 

niet direct ook minder overlast. 

Hardenberg-stad 

heeft 

genoeg 

overlast 

gehad. 

Andere 

kernen 

zijn 

nu aan de beurt om een AZC te hebben. Of 

nog 

liever: andere 
gemeenten, 

in 

Overijssel 

of 
elders. 

De 

beoogde 

locatie 

ligt 

ook 

nog 

eens dichter 

bij 

het 
centrum 

en dat is 

vragen 

om 

nog 

meer 

problemen. 

Ik vind de 

locatie naast die monumentale 

boerderij (Weitkamp) 

en 

pal op 

een druk 

kruispunt 

totaal onverantwoord. 

Ik 

roep 
u 

op 

af 
te 

zien van een nieuw AZC en zeker 

op genoemde 

locatie. 

Hopelijk 

luistert 
u 
naar de inwoners van 

deze 
gemeente. 

De 
gemeente 

dient in dienst te staan van haar inwoners. 

Met 

vriendelijke groet 

(geanonimiseerd)


